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Svetniška vprašanja in pobude – Sergeja Puppis Freebairn 

Vprašanje številka 1: Oživitev mestnega jedra  

Mestno jedro se vse bolj prazni – vedno več trgovin zapira svoja vrata. Na kakšen način bo 

občina pristopila k problemu praznih poslovnih objektov in oživitvi mestnega jedra?  

Vprašanje številka 2: Gostinska ponudba v mestnem jedru in na gradu 

Veliko obiskovalcev se je potožilo, da v nedeljo ali med prazniki v mestu ne morejo kupiti niti 

sendviča, zato lačni odhajajo drugam, predvsem v okolico. Najbolj pogrešajo gostinsko 

ponudbo na gradu. Središče mesta je kot mesto duhov. Gre za problem star desetletja, zato me 

zanima, na kakšen način k temu problemu pristopata tako Zavod za turizem Ptuj kot tudi 

mestna občina? Premalo je stretegija napisana na listu papirja, potrebni so konkretni ukrepi in 

pobude. 

Vprašanje številka 3: Odpiralni čas muzejev  

V zadnjem času sem na socialnem omrežju FB večkrat zasledila, da so bili v času praznikov 

ali ob nedeljah določene galerije in muzeji zaprti oziroma se niso držali odpiralnih časov 

(konkretno 22.01. bi naj bil grad še ob 11:30 zaprt, čeprav bi se naj odprl ob 10:00, 

Miheličeva galerija pa 08.02. naj sploh ne bi bila odprta), nad čimer so se pritoževali 

predvsem nekateri turistični delavci in obiskovalci. Zanima me zakaj je prišlo do tega in kako 

se namerava odpiralni čas prilagoditi obiskovalcem? 

Pobuda številka 4: Sanacija čistilne naprave ob Ranci 

Ponovno podajam pobudo, da se čimprej sanira čistilno napravo ob Ranci, da ne bo ob 

vsakem deževju prišlo do izlivanja mešane meteorne in fekalne vode v kanal ob Ranci, saj je 

situacija vedno slabša. Po vsakem deževju plava v potoku wc papir, vložki in drugi odpadki.  



 

Pobuda številka 5: Kurentovanje 

Glede na sprostitev epidemičnih ukrepov predlagam, da se odpovedan program kurentovanja 

izvede v čim večji meri. 

Vprašanje številka 6: Razlastitve za kolesarke 

Name so se obrnili razočarani krajani, ki so bili v kontaktu z občino zaradi zemljišč za 

kolesarke – želeli so dobiti ustrezna pojasnila, pošteno ceno in zagotovila glede dostopa do 

zemljišč, namesto tega pa so dobili obvestilo iz UE, da je MO Ptuj vložila postopek 

razlastitve. Zanima me sledeče: 

- Koliko postopkov razlastitve je sprožila MO Ptuj v zvezi s kolesarkami (konkretno 

koliko krajanov ni dalo soglasja) in koliko bo to MO Ptuj stalo 

- Kdaj in kako je MO Ptuj predstavila projekt krajanom in lastnikom zemljišč 

- Koliko sestankov je sklicala MO Ptuj z lastniki zemljišč za rešitev problema – 

konkretno me zanimajo datumi sestankov in lista udeleženih ter kopije zapisnikov 

Naj ob tem dodam, da je razlastitev res tista zadnja in skrajna opcija, ki bi se je naj MO Ptuj 

posluževala, ko so resnično vse druge opcije izčrpane in je javni interes nedvoumno izkazan.  

Pobuda številka 7: Javljanje kritičnih onesnaženih točk 

Na socialnem omrežju FB se pogosto pojavijo slike različnih predelov Ptuja, kjer smeti ležijo 

naokrog, koši za smeti so uničeni, v posodah za zelenje pa so ovenele rastline in cigaretni 

ogorki. Zanima me, kdo skrbi za zelenje v mestu, ali kdo sploh čisti ogorke, kako pogosto JS 

čistijo koše, ter na kak način imajo pregled nad onesnaženimi in vandaliziranimi točkami – se 

opravljajo redni pregledi ali kako drugače? V kolikor to ni sistemsko rešeno predlagam, da se 

obhodi vršijo redno, hkrati pa vspostavi direktni kontakt za občane, da lahko te točke javijo 

direktno JS (preko maila, telefona ali FB), te kontakte pa dajte redno promovirat - objavit na 

spletu, FB in v Ptujčanu.   

Vprašanje številka 8: Pobiranje pasjih iztrebkov 

Problematika nepobiranja pasjih iztrebkov s strani njihovih lastnikov je stara in sem na njo že 

večkrat opozorila. Zanima me, ali je MO Ptuj kaj naredila na področju izobraževanja 

lastnikov z objavami v raznih medijih, saj so pasji iztrebki lahko nevarni za zdravje ljudi in 

živali. Zanima me, ali pasje iztrebke v takem primeru počistijo JS ali pa jih prepustijo 

naravnemu procesu razgradnje? Kako namerava MO Ptuj urediti to področje, da se bo 

problematika izboljšala, ker kaznovalna politika je več kot očitno neučinkovita. 

Sergeja Puppis Freebairn 

 


